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Plats: Stora mötesrummet vid Karis hälsostation, 2. vån.  

Tid:  26.5.2015 kl 13:00 – 14:45  

_____________________________________________________________________________ 

Medlemmar:  Ersättare: 

 

   Tor Wernér   Jan Björklöf   

 (Karis pensionärer r.f.)   (Pojo Pensionärer r.f.)  

 Anneli Böckerman   Harding Lindholm 

 Karis svenska pensionstagare r.f.  Ekenäs pensionstagare r.f. 

 Pertti Kinnunen   Seija Kannelsuo  

 (Karjaan-Pohjan eläkeläiset r.y.)  Karjaan-Pinjaisten Eläkkeensaajat r.y. 

 Stig Nyberg   Viva Stenvall   

 Tenala-Bromarf pensionärer r.f.   Billnäs pensionärsförening 

 Irmelin Pettersson    Catharina Hindrén 

 Österby pensionärer  r.f.   Ekenäs pensionärer r.f. 

 Isa Forsbäck     Maj-Britt Malmén 

 Raseborgs stad    Raseborgs stad   

 Pirjo Rautiainen   Kaisa Ylimys-Ahlroth  

 Raseborgs stad    Raseborgs stad 

 

Övriga deltagare 

 

   Kirsi Ala-Jaakkola, sekreterare    

 

  

§ 1 Mötet öppnas 

Stig Nyberg öppnade mötet kl 13:00 

  

 

§ 2 Mötets laglighet och beslutförhet 

 

 Förslag: 

 Mötet konstateras vara lagligen sammankallat och beslutfört. 

 

 Beslut:  

 Godkändes 

   

§ 3 Godkännande av föredragningslistan 

 

 Förslag:    

 Föredragningslistan godkänns. 

 

 Beslut: 

 Godkändes. 
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§ 4 Godkännande av föregående mötes protokoll 

 

 Förslag:    

 Protokollet godkänns. 

  

 Beslut: 

Godkändes, kompletteras med Anneli Böckermans kommentar om MBI-avgifter för 

pesnionärer.  

  

§ 5 Genomgång av regler för distribution av avgiftsfria vårdförnödenheter i Raseborg 

 Kirsi Ala-Jaakkola informerade om principerna och satdens direktiv. 

 

 Förslag: 

 Informationen antecknas för kännedom 

 

 Beslut: 

 Godkändes. 

 

§ 6  Initiativ från Johan Lindberg: Senior Park 

Johan Lindberg hade lämnat in ett skriftligt initiativ om att Raseborg borde ha en 

gymnastikpark för seniorer. Johan Lindbergs brev var som bilaga. 

 

Förslag:  

Äldrerådet diskuterar initiativet och beslutar om eventuella fortsatta åtgärder. 

 

Beslut: 

Konstaterades att förslaget inte i detta skede leder till vidare åtgärder. 

 

§ 7 Aktuellt från äldreomsorgen 

Kirsi Ala-Jaakkola presenterade strategiska riktlinjer för äldreserviceplanen som är 

under arbete. 

 

Förslag:  

 Äldrerådet diskuterar linjedragningarna och antecknar informationen för kännedom. 

 

 Beslut: 

 Godkändes. 

 

§ 8 Övriga ärenden och frågor 

 Inga övriga ärenden behandlades. 

 

§ 9 Följande möte 

 Tidpunkt för följande möte bestäms senare. 

 

§ 10 Mötets avslutande  
 Ordförande avslutade mötet kl.14:45. 


